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Protokół Nr LVIII/2023 

 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 8 maja 2023 roku 

 

 

 

 

 

 
- stan radnych Rady Miejskiej na otwarciu             - 20 radnych  

 

-   obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik  -   

 nr 3 do protokołu 

 

- nieobecnych         -  1 radny  
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PRZEBIEG OBRAD 
 

 

Pkt - 1 - Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 
 

O 8.04 godzinie Przewodniczący Rady A. Rogowski przywitał zebranych na 

LVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Policach. Przewodniczący w celu 

sprawdzenia obecności Radnych zarządził quorum. 

 

 

Pkt - 2 - Przedstawienie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał porządek obrad, który przedsta-

wia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na rok 2023 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Police 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przed-

miotowych dla samorządowego zakładu budżetowego – Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Policach na 2023 rok 

6. Zamknięcie obrad 

 

Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

 

 

Pkt - 3 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gmi-

ny Police na rok 2023 

 

Wprowadzenie przedstawił Burmistrz Polic W. Diakun. Następnie poprosił  

o zabranie głosu Skarbnika Gminy J. Zagórskiego. Skarbnik J.Zagórski omówił 

wszystkie zmiany proponowane w budżecie. 
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Radny Z. Kołacki przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gminnych 

przedstawił opinię Komisji o projekcie powyższej uchwały, 3 członków Komisji 

było za 4 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

Głos zabrał Radny G. Ufniarz, który zapytał o przeznaczenie dodatkowych 

środków dla ZGKiM i realizację zadania termomodernizacji. Odpowiedzi udzie-

lił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej T. Kaczmarek. 

Ponownie głos zabrał G.Ufniarz, a nastepnie wyjaśnienia udzielił z-ca burmi-

strza J. Pisański. 

Kolejno głos zabrał Radny K. Kowalewski, który zgłosił propozycję poprawki  

przesunięcia środków finansowych na działanie Stowarzyszenia Honorowych 

Dawców Krwi w Policach. Pod wnioskiem udzielając poparcia podpisało się  

11 Radnych. Następnie głos zabrał Przewodniczący A. Rogowski.  

 

Wniosek radnego K. Kowalewskieg stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

                                

Następnie głos zabrał Radny W. Gaweł, który zwrócił się z pytaniem o finanso-

wanie szeroko rozumianej aktywizacji osób starszych. Odpowiedzi udzieliła se-

kretarz Gminy A. Lemańska. 

 

Radny A. Echaust zgłosił projekt poprawki do uchwały i zaproponował przesu-

nięcie środków finansowych na potrzeby funkcjonowania klubu sportowego 

„Rybak” w Trzebieży oraz budowę nowego obiektu siedziby klubu. 

 

Wniosek radnego A. Echausta stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Głos zabrał Radny R. Ignaczak i zawnioskował o przesunięcie środków finan-

sowych na ukończenie budowy parkingu przy ul. Wróblewskiego. 

 

Wniosek radnego R. Ignaczaka stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Następnie głos zabrał Radny G. Ufniarz, który zwrócił uwagę na zwiększone 

dofinansowanie budżetu OSiR mające pokryć podwyżkę zobowiązań z tytułu 

zakupu mediów. Radny G. Ufniarz zapytał o zakres i realne potrzeby finansowe 

OSiR związane z mediami. Wyjaśnienia udzielił Naczelnik Wydziału Oświaty  

i Kultury. W. Stefański. Radny G. Ufniarz zwrócił się z prośbą doprecyzowania 

odpowiedzi. Ponownie głos zabrał Naczelnik W. Stefański. 

 

Kolejno głos zabrała Radna J. Molenda. 
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Następnie głos zabrał G. Ufniarz, który zwrócił się z wnioskiem o zwiększenie 

środków finansowych na kompleksową i rzetelną realizację projektu z Budżetu 

Obywatelskiego  pn. „Wyremontujmy razem ul. Robotniczą”. 

 

Wniosek radnego G. Ufniarza stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

                                 

 

Przewodniczący A. Rogowski zarządził sprawdzenie quorum. 

 

Głos zabrał Radny W. Gaweł, który przez wzgląd na stan techniczny mostu za-

proponował możliwie jak najszybsze przeznaczenie środków na budowę nowe-

go mostu na  rzece Łarpii. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady A. Rogowski.  

 

O godz. 8.57 Przewodniczący Rady A. Rogowski ogłosił przerwę celem 

przygotowania pełnej dokumentacji do podjęcia głosowania. 

 

O godz. 9.28 Przewodniczący A. Rogowski wznowił obrady, poinformował o 

opuszczeniu obrad przez Radną G. Pawłowską i sprawdził quorum. 

 

Wprowadzenie w sprawie zaproponowanych zmian do uchwały budżetowej, 

zgłoszonych poprzez wnioski radnych przedstawił Skarbnik J. Zagórski. Wobec 

wniosku Radnego G. Ufniarza Skarbnik J. Zagórski zaproponował wprowadze-

nie zmian związanych z  ukierunkowaniem środków na konkretne zadanie oraz 

źródłami ich pozyskania. Radny G. Ufniarz wyraził zgodę na modyfikację. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść wniosku Radnego K. Ko-

walewskiego do projektu uchwały dotyczącego przesunięcia kwoty 5 tys. zł na 

wsparcie Stowarzyszenia Honorowych Dawców Krwi w Policach z uwzględnie-

niem zaakceptowanych przez radnego zmian i zarządził głosowanie. 

 

za -  19 radnych 

przeciw -  

wstrzymujących się –  

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 9. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Wniosek został przez Radę jednogłośnie przyjęty. 
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Przewodniczący odczytał treść wniosku Radnego A. Echausta do projektu 

uchwały dotyczącego przeznaczenia kwoty 200 tys. zł na budowę kontenerowe-

go budynku socjalno-biurowego oraz infrastruktury na terenie nieruchomości 

przy ul. Rybackiej w Trzebieży. 

 

za -  19 radnych 

przeciw -  

wstrzymujących się –  

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 10. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Wniosek został przez Radę jednogłośnie przyjęty. 

 

 

 

Przewodniczący odczytał treść wniosku Radnego R. Ignaczaka do projektu 

uchwały dotyczącego przeznaczenia kwoty 100 tys. zł na dokończenie budowy 

parkingu przy ul. Wróblewskiego. 

 

za -  11 radnych 

przeciw - 5 

wstrzymujących się – 3 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 11. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Wniosek został przez Radę jednogłośnie przyjęty. 

 

 

 

Przewodniczący odczytał treść wniosku Radnego G. Ufniarza do projektu 

uchwały dotyczącego zwiększenia środków inwestycyjnych w ramach polickie-

go budżetu obywatelskiego do kwoty 1 399 500 zł na realizację zadania „Wy-

remontujmy razem ul. Robotniczą” wraz z zaakceptowanymi zmianami. 

 

za -  8 radnych 

przeciw - 6 

wstrzymujących się – 5 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 12 . 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych.  

Wniosek został przez Radę jednogłośnie przyjęty.  
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O godz. 9.35 Przewodniczący Rady A. Rogowski ogłosił przerwę. 

Radny P. Diakun opuścił obrady sesji. 

 

O godz.  10.23 Przewodniczący Rady A. Rogowski wznowił obrady i zarządził 

quorum..  

 

Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie zmian budżetu gminy Police na 

rok 2023, a następnie zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 18 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 13. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

 

 

Uchwała Nr LVIII/561/2023 stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu 

 

 

 

Pkt  - 4 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Police 
 

 

Wprowadzenie przedstawił skarbnik Gminy J. Zagórski. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i finansów Z. Kołacki przedstawił opinię 

Komisji w sprawie uchwały. 2 członków Komisji było za, 5 wstrzymało się od 

głosu. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

O godz. 10.29 Przewodniczący rady A. Rogowski ogłosił przerwę w związku 

z koniecznością naniesienia poprawek i zaktualizowania treści projektu uchwały  
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O godz 10.43 Przewodniczący Rady A. Rogowski wznowił obrady oraz zarzą-

dził quorum. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 18 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 15 . 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr LVIII/562/2023 stanowi 

załącznik nr 16  do protokołu 

 

 

 

Pkt - 5 -  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowych dla sa-

morządowego zakładu budżetowego – Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Po-

licach na 2023 rok 

 

Wprowadzenie przedstawił Naczelnik S. Staszkiewicz 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i finansów Z. Kołacki przedstawił opinie 

Komisji w sprawie uchwały: 2 członków Komisji było za 5 się wstrzymało się 

od głosu. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 18  radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 
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Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 17. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr LVIII/563/2023 stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu 

Pkt - 6 - Zamknięcie obrad 
 

Przewodniczący Rady A. Rogowski o godzinie 10.55 ogłosił zakończenie 

LVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Policach i podziękował obecnym 

za udział w obradach. 

 

 
Protokołowała: 

Żaneta Onyszkiewicz-Filipczak Przewodniczący Rady 

 

 Andrzej Rogowski 


